
Ивица Дачић: Постоје разлике између јавног става ЕУ и додатних услова неких чланица – постоје нови услови
уторак, 14 април 2015 18:54

Београд -- Кад је реч о отварању поглавља у преговорима Србије са ЕУ постоје разлике
између јавно изреченог става ЕУ и додатних услова неких чланица, каже Ивица Дачић.

  

Како је рекао шеф српске дипломатије, јавно изречен став ЕУ је пуна примена
Бриселског споразума, а додатне услове, који нису споменути у том споразуму, имају
неке државе чланице.

  

  

"Многи који су се трудили ових дана да ме демантују нису у потпуности упућени у
преговарачки процес", рекао је Дачић одговарајући на питања новинара после састанка
са министром спољних послова БиХ Игором Црнадаком.

  

Дачић је навео да је, с премијером Србије Александром Вучићем, рекао високој
представници ЕУ за спољну политику и безбедност Федерики Могерини, приликом њене
недавне посете Београду, да треба прецизирати шта то Србија није урадила кад је реч о
Бриселском споразуму.

  

"Нису испуњене тачке везане са Заједницу српских општина, а у корист Србије би било
да се то испуни. И ми се жалимо што то није имплементирано", објаснио је Дачић.
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Према његовим речима, на питање шта још није имплементирано кривицом Србије, из
Делегације ЕУ су рекли: "Ништа".

  

Шеф српске дипломатије је указао на то да се додатно поставља 11 тачака које је
усвојио немачки парламент, што је, како је рекао, услов да Немачка потврдно одговори
за отварање неких поглавља.

  

Један од примера међу тих 11 тачака је питање моста и Парка мира у Косовској
Митровици, а то нема никакве везе са Бриселским споразумом, рекао је Дачић.

  

"Па како онда нема нових услова? Онда нека се каже да је то нови услов", истакао је
први потпредседник Владе Србије, додавши да то није ништа ново, те да је то била
пракса свих ових година уназад.

  

"Али ту праксу Србија више не прихвата. Ми играмо отворених карата. Све смо обавезе
извршили и не дозвољавамо да се неко игра са нама", истакао је Дачић.

  

Он је напоменуо да с претходницом Могеринијеве, Кетрин Ештон, таквих ситуација с
"покретним циљевима" није било.

  

"Она (Ештонова) је рекла: Урадите то и добићете отварање преговора. И то се и
десило", закључио је шеф српске дипломатије.

  

(Танјуг)
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